
Datum : Donderdag 21-03-2023
Aanvang : 20:00
Locatie : De Schelp
Aanwezig : Kris, Bianca, Tamara, Debbie, Marsja,
Samantha, Annemiek (online)
Afwezig : Sanne en Jacqueline
Notulist : Marsja

Agenda inclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 20.00 Opening en mededelingen directie Directie Informatief

Klimaatbeheersing:
Luchtventilatie en airco moest nog goed op elkaar worden afgestemd. Dat is nu gebeurd,
alles doet het nu. De puntjes moeten nog op de i worden gezet. Het is belangrijk dat
koude wind niet rechtstreeks het lokaal in komt, soms is bijverwarming nog nodig. Het lijkt
erop dat het nu wel wat behaaglijker is binnen de school.

Overblijf:
Er is overleg geweest met de overblijf met als doel de drukte op het schoolplein beter te
managen. Na de oproep om alleen gebruik te maken van de overblijf als het noodzakelijk
is, zijn er niet veel minder kinderen naar de overblijf gekomen.
Er is nieuw speelmateriaal aangeschaft waardoor er iets minder conflicten lijken te zijn.
Verder zijn er handelingsadviezen en tips aan de overblijf meegegeven.
Het probleem van de vele kinderen op het schoolplein is daarmee niet opgelost.

PMO:
SKO heeft alle werknemers van de Schelp uitgenodigd voor een PMO (preventief of
periodiek medisch onderzoek). Dit is een gezondheidscheck die de gezondheid van
medewerkers in kaart brengt. Via AFAS kan dit worden aangevraagd. Het onderzoek
voldoet aan AVG-eisen. Een heel aantal medewerkers heeft zich al aangemeld.
Vraag is wel hoe wordt omgegaan met vervanging van de werknemers die onder werktijd
naar het onderzoek (in Heerhugowaard) gaan. Ingeschat wordt dat vervanging praktisch
niet is in te vullen.

2. 20.10 MARAP 2
Tijdens deze Marap worden de
tussenresultaten bekeken en staat het
jaarplan minder centraal.

Informatief

Samantha heeft de informatie voor de tussenresultaten vanuit werkdocumenten van de
werkgroepen gehaald. Jacqueline en Kris hebben de tussenresultaten bekeken en
opmerkingen en vragen voorgelegd aan Samantha.

Schoolscan:



- licht signaal: enig onveiligheid in groep 4. Na uitval van vaste leerkracht wordt nu extra
ondersteuning ingezet en gemonitord.
- In groep 8 is meer rust en stabiliteit gekomen. Referentieniveaus zijn behaald.
- Qua teamontwikkeling komt nu een werkgroep in actie. .
- Talentontwikkeling: middag extra is goed ontvangen door de kinderen.
- leergesprekken krijgen steeds meer een plekje in de groepen. De werkgroep is
tevreden.

3. 20.20 Schooltijden
Oriënteren op de vraag op welke termijn een
tweede uitvraag zal plaatsvinden. WF heeft
nu de wens om dit jan 2024 te doen. Hoe
staan wij daar in?

Onderzoeken
d

Samantha heeft hierover contact gehad met het bestuur van de Werenfridus die de wens
heeft uitgesproken in januari 2024 opnieuw een uitvraag te doen. Hierover is verbazing
uitgesproken aangezien de Werenfridus juist meer tegenstemmers voor het
continurooster had bij de laatste uitvraag.
De vraag is wat het oproept bij ouders als we vrij snel opnieuw met een raadpleging
komen. Krijgen ze dan het gevoel dat het erdoor wordt gedrukt? Dat we doorgaan totdat
er een continurooster is? Als er een continurooster is zullen er de eerste jaren geen
raadplegingen meer zijn.
Andere kant is dat er op de Schelp afgelopen jaar een meerderheid voor het
continurooster heeft gestemd. Een grote groep moet, ondanks een andere voorkeur, jaren
wachten. Voor hen zal een snellere raadpleging wel wenselijk zijn.
Dit onderwerp zal de volgende keer op de agenda worden gezet zodat de gehele MR hier
iets over kan zeggen.
Mogelijk kan dit punt volgende week ook worden voorgelegd in het ouderpanel: hoe zou
het overkomen als we opnieuw een uitvraag zouden doen?

Samantha vult nog aan:
- in elke rondleiding wordt gevraagd naar een continurooster. Bijna alle ouders geven aan
hier voorkeur voor te hebben.
- als er uiteindelijk een verschil met de Werenfridus zal zijn qua rooster, zal dit voor
ouders mogelijk ook de schoolkeuze voor hun kind beïnvloeden.

4. 20.30 Formatie
Definitieve groepsverdeling. Zal al in de MR
map gezet worden zodat jullie mogelijke
vragen kunnen voorbereiden.

Instemming
PMR

Er is 2 jaar vooruit gekeken met het formeren van de groepen. Indicatoren zijn zo variabel
dat je niet verder vooruit kan kijken. Er kan dus op de lange termijn geen belofte worden
gedaan dat de groepen in deze samenstelling bij elkaar blijven.
Bij de combigroep 3 /4 wordt vanuit de MR de aanbeveling gedaan om naast de
leerkracht een onderwijsassistent in te zetten omdat de combinatie van deze groepen
intensief is.
Sinds twee jaar wordt aan ouders en kleuters gevraagd om per kind drie namen aan te
geven met wie hun kind graag naar groep 3 zou willen. Daarvoor werd dat alleen aan de
kinderen gevraagd. De klasse-indeling van groep 3 laat daarom nog even op zich
wachten.



Komende week zullen de ouders van de toekomstige groep 8 worden geïnformeerd over
het samenvoegen van de groepen.
De overige communicatie over de groepsverdeling zal via de Lispeltuut plaatsvinden (voor
de meivakantie).
Wat als er aan eind van het schooljaar toch nog meer kleuters bijkomen? De groepen
zitten nu al vrij vol en de ervaring is dat er ieder jaar op het laatste moment toch nog
nieuwe leerlingen worden aangemeld. Samantha wil daar een harde eis aan stellen en is
daarover in gesprek met het bestuur. Het bestuur is echter wat huiverig voor een
leerlingenstop.

5. 20.45 Vakantierooster ??? Adviserend

Alle vakanties zijn landelijk vastgesteld behalve één week van de meivakantie. De vraag
aan de MR is wat het advies is over de tweede week: vóór of na de vastgestelde week.
- De vastgestelde week is van 29 april ™ 3 mei.
- Hemelvaart valt in de week na de vastgestelde week (9 en 10 mei).
- Koningsdag valt op de eerste zaterdag van de vastgestelde week.
Is het een optie om vrije dagen in te zetten in een vrije week in juni? Mogelijk kan dit
geclusterd worden met studiedagen? Werenfridus heeft dit jarenlang gedaan maar is hier
toch van afgestapt. Mogelijk kan worden nagegaan wat de reden is.
Vanwege een late zomervakantie is de periode tussen de meivakantie en de zomer 11
weken, wat extreem lang is. Een week in juni vrij zou daarom passend zijn.

Er zal een enquête aan medewerkers uitgaan om te evalueren op (hele) studiedagen. De
voorkeur voor de vrije dagen van de meivakantie kan hierin ook worden meegenomen.
Samantha geeft aan dat ze de wens van medewerkers zwaarder zal laten wegen dan de
wens van de ouders omdat ze hierin goed voor de medewerkers wil zorgen.

Advies van OMR:
- sowieso niet laatste week april.
- tweede week na de vastgestelde week of week in juni.

6. 20.55 Actiepunten- en besluitenlijst directie
Wat kan er af, wat komt erbij?

- Begroting ivm worden er dingen
bovenschools gecompenseerd?

- Hogere energiekosten worden niet door SKO gecompenseerd omdat dit ook voor
SKO niet te dragen is. Wel is er een (kleine) compensatie vanuit het rijk. Deze is
echter minimaal en dekt net de inflatiecorrectie.

- Ouderpanel vragen of ze in een parrogroep willen en dan om meningen kunnen
vragen → Samantha vraagt volgende week bij de ouderpanelavond na of er
interesse is voor een gezamenlijke Parro groep.

7. 21.00 Sluiting



5 min pauze tussen het vergaderdeel inclusief en exclusief directie



Agenda exclusief directie

No Tijd Omschrijving Dossierhouder Status

1. 21.05 Mededelingen
Ingekomen stukken (postmap)

Mail

Marsja en
Annemiek
Bianca

Informatief

Geen mededelingen

Ingekomen stukken zijn via Parro aangeleverd. Dit wordt als prettig ervaren, hoewel het
fijn is als het iets eerder kan worden gedeeld. Nu heeft niet iedereen het kunnen lezen.
Bianca deelt wat interessant is en via de mail is binnengekomen:
- het onderzoek over ‘staat van de MR’.
- handige informatie over MR introductie.
Bianca plaatst deze info/links op de drive.

2. 21.15 Bespreekpunten GMR
(online code: mrschelp) toelichting wat er
speelt in de GMR.
smartwatch standpunt sko

Wendy Informatief

Wendy is niet aanwezig om nieuws vanuit de GMR toe te lichten.

Vanuit GMR:
- Er is geen beleid op smartwatches en deze gaat er vanuit SKO ook niet komen.

Scholen kunnen hier zelf beleid op maken. Hier ligt voor ons nu geen actie want er
is reeds voldoende beleid.

- Extra middelen om basisvaardigheden te bevorderen; we mogen als school
meeliften op de subsidie die is gegeven aan 4 grote scholen binnen SKO. Is verder
nog niet concreet.

3. 21.20 Notulen vorige vergadering Sanne Besluit

Zijn reeds goedgekeurd.

4. 21.21 Reglement wie gaan dit opzetten?
https://voo.nl/kennisbank/documenten-med
ezeggenschap

Jaqueline en
Kris

Besluit

Kris en Jacqueline gaan dit oppakken. Het zal op de vergadering van 30 mei worden
besproken.

5. 21.25 Wanneer vacature notulist eruit? Besluit

De vacature van vorige keer staat op de MR-drive. Deze kan weer gebruikt worden.
Debbie zal de vacature met een korte tekst en een verwijzing naar de volledige
vacaturetekst op 13 april in Parro plaatsen met het verzoek om uiterlijk 21 april te
reageren. Na de meivakantie kan dit dan verder worden opgepakt.

https://voo.nl/kennisbank/documenten-medezeggenschap
https://voo.nl/kennisbank/documenten-medezeggenschap


6. 21.27 evaluatie communicatie/informatieavond
hierbij ook kijkend naar evt wensen voor de
toekomst.

Evaluerend

De informatieavond is positief verlopen. Er was een goede opkomst van ongeveer 60
mensen. Men was enthousiast en er kwam veel reactie uit de zaal.
We hebben het idee dat we onszelf op een positieve manier hebben laten zien door deze
avond te organiseren en hebben met de Werenfridus de ambitie uitgesproken om dit vaker
samen te doen.

We gaan een enquête opstellen om te onderzoeken of mensen vaker een informatieavond
zouden willen met daarbij de vraag om suggesties. Tamara zal dit doen en afstemmen met
de Werenfridus.

De vraag wordt gesteld of het meerwaarde heeft om ook (grotere) materialen met de
Werenfridus te delen zodat we dit niet twee keer hoeven aan te schaffen. Dit is vaker
geprobeerd maar lijkt in de praktijk niet te werken. In nood heeft de Werenfridus de Schelp
eerder wel kunnen helpen met lesmaterialen. De communicatie met de Werenfridus wordt
als positief ervaren.

Zichtbaarheid MR:
De PMR wordt zelden aangesproken door teamleden met vragen of opmerkingen over
MR-gerelateerde zaken. De OMR heeft dezelfde ervaring met ouders.
- Tijdens het ouderpanel werd gesuggereerd dat er op dit vlak mogelijk ook niet veel
vragen leven bij ouders.
- Als ouders vragen hebben, komen ze wel naar de leerkracht of directie is de ervaring.

D.m.v. postertjes, ouderpanel en informatiebijeenkomsten heeft de MR zijn zichtbaarheid
wel vergroot het afgelopen jaar, dit lijkt voor nu voldoende.

Belangrijk dat de voorzitters van de OV en de MR met elkaar blijven communiceren, dit is
extra belangrijk wanneer er een wijziging van voorzitter is.

7. 21.40 Actiepunten- en besluitenlijst
Wat kan er af, wat komt erbij?

Tamara:
- Overzicht maken van welke documenten wanneer in de MR worden besproken. Op de
agenda voor 20 april.
Debbie:
- stand van zaken verkeersveiligheid uitvragen bij directie mag als mededeling op de
agenda van 20 april
- vraag over toename van energiekosten (begroting) kan van de lijst. Punt is vandaag
besproken. .
OMR:
- Subsidie voor de informatiebijeenkomst is aangevraagd en geregeld via de Werenfridus
Kris:
- Gaat meteen activiteitenplan op de website plaatsen.



8. Volgende vergadering d.d: 20-04-2023

9. 21.45 Rondvraag
Toelichting: Alleen vragen en antwoorden zijn aan de
orde (voor zover mogelijk). Als discussie of uitzoeken
nodig is, dan formuleren we een actiepunt.

Bianca: de informatie over het schoolreisje vorig jaar juni is heel kort van tevoren met de
ouders gedeeld. Is dat als storend ervaren? OMR heeft hier geen geluiden over gehoord.
Het heeft wel de voorkeur om dit de volgende keer eerder te doen.
Verder wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

Sluiting

Dossierhouders:

Jaarplan/MARAP Kris en Jacqueline

Begroting/ Verantwoording financiële
middelen uit Marap

Bianca en Jacqueline

POS (schoolondersteuningsprofiel) Bianca en Tamara

Veiligheidsplan incl pestprotocol Annemiek en Marsja

Reglement Jacqueline en Kris


